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Eladó Téglalakás, 40 m2, Marcali
21 990 000 Ft ( ~53 476 € )

Marcaliban eladó egy felújított kis lakás a földszinten!

Adatlap sorszáma: #696900359

Szobák: 1 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújított

Külső állapot: Jó

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1970

Felújítás éve: 2021

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Tv: Kábeltévé

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Utcán ingyenesen

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Részben akadálymentesített

Energ. tan.: D

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Kivételes lehetőség! Elérhető egy szépen felújított, másfél szobás lakás a

földszinten! Elsősorban egyedülállóknak, nyugdíjasoknak ajánlom az adottságai,

valamint a könnyű megközelíthetősége miatt. Ha otthonosságot és stílust keres,

ez a tökéletes választás az Ön számára! A lakás alapterületéhez képest az

elrendezése meglehetősen előnyös. Nekem kimondottan tetszik a lakás

egyszerűsége, praktikussága és igényessége. A nagyobbik szoba kényelmesen

használható nappalinak, még a fél szoba egy diszkrét és helytakarékos tolóajtó

beépítésével kiváló lenne hálófülkének. A konyha és a fürdőszoba is teljes

felújításon esett át. A vízcsöveket és a villanyvezetékeket is cserélték, illetve a

nyílászárók is megújultak, hőszigetelt műanyag ablakot kapott minden helyiség.

A fűtésről konvektorok gondoskodnak, a melegvízről pedig egy átfolyós

vízmelegítő. A lakás tégla építésű, tartozik hozzá egy önálló tároló is, parkolni a

társasházaknak kialakított parkolóban lehet ingyenesen. Ha költözni szeretne,

csupán személyes dolgait kell magával hoznia! Akár saját használatra, akár

kiadásra is bátran ajánlom, hiszen még csak egy ecsetvonást sem kell javítani.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

 

Eine außergewöhnliche Gelegenheit! Erhältlich eine wunderschön renovierte

Wohnung mit eineinhalb Schlafzimmern im Erdgeschoss! Ich empfehle es vor

allem für Singles, Rentner wegen seiner Eigenschaften und leichte

Zugänglichkeit. Wenn Sie auf der Suche nach Gemütlichkeit und Stil sind, ist

dies die perfekte Wahl für Sie! Die Aufteilung ist sehr vorteilhaft für die

Grundfläche der Wohnung. Mir gefällt besonders die Einfachheit,

Zweckmäßigkeit und Raffinesse der Wohnung. Der größere Raum kann bequem

als Wohnzimmer genutzt werden, die Hälfte des Raumes kann jedoch durch den

Einbau einer diskreten und platzsparenden Schiebetür als Schlafzimmer genutzt

werden. Auch die Küche und das Bad wurden komplett renoviert. Die

Sanitäranlagen und Leitungen wurden erneuert und die Fenster und Türen mit

isolierten Kunststofffenstern in allen Zimmern ausgestattet. Die Beheizung

erfolgt über Konvektoren und die Warmwasserversorgung über einen

Durchlauferhitzer. Die Wohnung ist in Ziegelbauweise errichtet, verfügt über

einen separaten Abstellraum und kostenlose Parkplätze auf dem Parkplatz für

die Mehrfamilienhäuser. Wenn Sie einziehen möchten, müssen Sie nur Ihre

persönlichen Sachen mitbringen! Ich kann sie zur Eigennutzung oder zur

Vermietung empfehlen, da sie nicht einmal einen Pinselstrich benötigt, um

repariert zu werden.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Bitte rufen Sie mich an, um weitere

Informationen zu erhalten und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie eine

Immobilie kaufen oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an die Home

Manager Agenten! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im

Land! Sollten Sie ein günstiges Darlehensangebot benötigen, wählen unsere

Berater nach einem kostenlosen Beratungsgespräch aus einer breiten Palette

von Banken das für Sie am besten geeignete aus!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

An exceptional opportunity! Available a beautifully renovated one and a half

bedroom apartment on the ground floor! I recommend it mainly for singles,

pensioners because of its characteristics and easy accessibility. If you are

looking for coziness and style, this is the perfect choice for you! The layout is

quite advantageous for the floor space of the apartment. I particularly like the

simplicity, practicality and sophistication of the apartment. The larger room

could be used comfortably as a living room, yet half of the room could be used

as a bedroom with the installation of a discreet and space-saving sliding door.

The kitchen and bathroom have also been completely renovated. The plumbing

and wiring have been replaced and the windows and doors have been renewed,

with insulated plastic windows in all rooms. Heating is provided by convectors

and hot water is supplied by an instantaneous water heater. The apartment is of

brick construction, has a separate storage room and free parking in the parking

lot for the apartment buildings. If you want to move in, you only need to bring

your personal belongings! I can recommend it for owner occupation or for

renting out, as it does not need even a brushstroke of repair.

This property is great, right? Please call for more information and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, feel free to contact the Home

Manager agents! We can help you achieve your goals, anywhere in the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!

 

 


